

扶輪中心（現已涵蓋朱拉隆功大學的扶輪中心）

申請截止日延期，地區申請名額不再受限

申請 2009-11 年期扶輪世界和平研究獎學金攻讀碩士學位的研究生以及申請 2009 年 1 月班次和 6 月班次專業進修證書的研習生的申請截止日延到 2008 年 8 月 1 日。

扶輪基金會保管委員會在 2008 年 6 月的會議中決定**撤除每個地區每年申請扶輪世界和平獎學金名額限為一名的規定**。即日起生效，每個地區每年不再受名額限制，地區可以提交任何人數的有資格的申請人。

請在下列網站登記領取有關扶輪中心的詳情：

<http://www.rotary.org/en/StudentsAndYouth/EducationalPrograms/RotaryCentersForInternationalStudies/Pages/PeaceNetNewsletter.aspx>

訊問事項請洽 Laura Tell, Rotary Centers Program Assistant
(laura.tell@rotary.org 或來電：1-847-866-3307)。

ROTARY CENTERS (NOW INCLUDES THE ROTARY CENTER AT CHULALONGKORN UNIVERSITY)

Application Deadline Extended; District Application Limit Lifted

The Rotary World Peace Fellowship application deadline for 2009-11 master's degree fellows and January 2009 and June 2009 professional development certificate fellows has been **extended to 1 August 2008**.

At their recent June 2008 meeting, the TRF Trustees took a decision to remove the limit on the number of applications each district can submit each year for Rotary World Peace Fellowships. **Effective immediately, each district may submit as many applicants as they deem qualified each year.**

Sign up to receive more rotary centers news at

<http://www.rotary.org/en/StudentsAndYouth/EducationalPrograms/RotaryCentersForInternationalStudies/Pages/PeaceNetNewsletter.aspx>

Please contact Laura Tell, Rotary Centers Program Assistant, at laura.tell@rotary.org or 1-847-866-3307, with any questions or for assistance.